

تعميم Circular

رقم (١٣) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (17/A/1) of Directives for Listing Securities on the ASE, and with reference to The ITTIHAD SCHOOLS company (ITSC) letter dated 18/1/2020 regarding to the completion of all required procedures at the Ministry of Industry and Trade for registering the company as limited liability company (copy of company certificate of registration attached).

Kindly note that the above mentioned company will be de-listed from the ASE as of Wednesday 22/1/2020, according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد..

استناداً لأحكام المادة (17/1) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وبالإشارة إلى كتاب شركة مدارس الإتحاد (ITSC) رقم ق م / 2020/6/ تاريخ 2020/1/18، بخصوص استكمال اجراءات تسجيل الشركة كشركة ذات مسؤولية محدودة لدى وزارة الصناعة والتجارة (مرفق صورة عن شهادة تسجيل الشركة).

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم شركة مدارس الإتحاد في بورصة عمان، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 2020/1/22 وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة The company name
131093	ITSC	مدارس الاتحاد

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام..

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department

نسخة: - هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.